
Hej Anette, vi vill med detta mail tacka för det bidrag vi fick tidigare från 
Funktionshinderrådet och skicka med några bilder från vår skidresa till Romme. Eleverna har 
tack vare er fått möjlighet att testa på hur det är att åka utförsåkning! Några av våra elever har 
åkt tidigare men majoriteten av klassen hade aldrig stått på ett par skidor. Det var ett trött men 
lyckligt gäng som åkte hem efter en heldag i Romme. Tack än en gång!  
 
Rapport kommer när vi klämt in några fler aktiviteter med tema fysisk aktivitet.  
 

Vänliga hälsningar 

Tanja Meidal 

Speciallärare 


